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PROTOKÓŁ LXXVI 

LXXVI Sesja Rady Miejskiej w Pilawie z dnia 19 stycznia 2024 r.  

(Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Pilawie) 

Sesja trwała od godz. 13:05 do godz. 15:30 

 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Andrzejczyk Marek obecny   

2 Bujwid Anna obecna   

3 Gałat Tomasz obecny   

4 Gano Konrad obecny   

5 Gawryś Krzysztof obecny   

6 Jarosławski Mirosław obecny   

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota obecna   

8 Paradowski Jarosław obecny   

9 Parzyszek Radosław obecny   

10 Piętka Agnieszka obecna   

11 Przybysz Tomasz obecny   

12 Saganek Marek obecny   

13 Wojno Radosław obecny   

14 Zakrzewski Grzegorz obecny   

15 Zawadka Marcin obecny   

 

obecni 15 

wszyscy 15 



2 
 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie Sesji. 

 LXXVI Sesję Rady Miejskiej w Pilawie otworzyła i poprowadziła Przewodnicząca 

Rady Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka. Przewodnicząca powitała wszystkich zebranych na 

sesji, Burmistrza Miasta i Gminy Pilawa Panią A. Łubian, Zastępcę głównego księgowego 

Panią M. Paśniczek, pracowników Urzędu Miasta i Gminy w Pilawie, dyrektorów oraz 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy, sołtysów i przewodniczących rad 

mieszkańców, pracowników Urzędu Miasta i Gminy Pilawa oraz radnych Rady Miejskiej w 

Pilawie. 

Porządek obrad LXXVI Sesji Rady Miejskiej w Pilawie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa 

na 2024 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2024-2037. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Pilawie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Pilawie. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnej Rady 

Seniorów w Pilawie oraz nadania jej Statutu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego w zakresie dożywiania dla Miasta i 

Gminy Pilawa „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-

2028. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do realizacji 

Programu „Opieka wytchnieniowa" – edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024 na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Pilawa do 2033 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej.  

16. Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku. 

17. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pilawie w 2023 

roku. 

19. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Pilawie w 2023 roku. 
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20. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pilawie 

za 2023r. 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

22. Wnioski i oświadczenia radnych. 

23. Sprawy różne. 

24. Zamknięcie sesji. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka stwierdziła 

prawomocność obrad. Na sesji obecni byli wszyscy radni. Lista obecności stanowi załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Pilawa  

na 2024 rok. 

 Zastępca głównego księgowego Pani Marlena Paśniczek poinformowała, że w projekcie 

uchwały proponowane są następujące zmiany budżetu Miast i Gminy Pilawa na 2024 rok. 

1) Po stronie dochodowej: 

 Wprowadza się środki od Nadleśnictwa Celestynów, jako dofinansowanie 

zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 131007W w Łucznicy", 

zrealizowanego w 2023 r. w kwocie 662.897,07 zł 

 Wprowadza się środki z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

przyznane na dofinansowanie zadania pn. „Zakup średniego samochodu 

ratowniczo-gaśniczego ze sprzętem ratowniczo-gaśniczym dla OSP Pilawa" 

w wysokości 1.509.523,77 zł. 

 Wprowadza się środki z Rządowego Funduszu Polski Ład - Programu 

Inwestycji Strategicznych przyznane na dofinansowanie zadania pn. 

„Modernizacja oświetlenia zewnętrznego na terenie Miasta i Gminy 

Pilawa" w kwocie  1.395.360,00 zł. 

 Wprowadza się środki na wypłatę odbiorcom paliw gazowych refundacji 

podatku VAT w wysokości 558,37 zł. 

 Wprowadza się środki z Funduszu Pomocy otrzymane na potwierdzenie 

tożsamości - 5,23zł i wypłatę jednorazowego świadczenia pieniężnego - 

306,00 zł 

 Aktualizuje się plan dochodów. 

 

2) Po stronie wydatkowej: 

 W dziale Administracja publiczna zwiększa się wartość zadania  

pn. „Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa budynku Urzędu Miasta  

i Gminy w Pilawie wraz z obiektami towarzyszącymi”: o kwotę 150.000,00 

zł oraz zwiększa się wartość zadania pn. „Zakup oprogramowania do 

obsługi finansowo-księgowej Miasta i Gminy Pilawa i jednostek 

podległych” o kwotę  67.050,00 zł. 

 W dziale Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa wprowadza 

się zadanie pn. „Zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego ze 

sprzętem ratowniczo-gaśniczym dla OSP Pilawa” - 1.775.909,73 zł. 

  W dziel Pomoc społeczna zwiększa się środki na zadanie „Pokonać 

ograniczenia o kwotę 33.372,78 zł oraz wprowadza się środki nas wypłatę 

wyrównania za stosowanie maksymalnej ceny dostaw ciepła w kwocie 

331.134,99 zł. 

 W dziale Gospodarka komunalna i ochrona środowiska wprowadza się 

zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji technicznej dla budowy instalacji 
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OZE – 73.000 zł, Zmniejsza się wartość zadania pn. „Budowa oświetlenia 

ulicznego na terenie Miasta i Gminy Pilawa" o kwotę 100.000,00 zł 

natomiast wprowadza się zadanie pn. „Modernizacja oświetlenia 

zewnętrznego na terenie Miasta i Gminy Pilawa" w wysokości  

1.744.200,00 zł 

 W dziale Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego zwiększa się wartość 

zadania pn. "Projekt Domu Kultury w m. Trąbki - Dokumentacja 

projektowa w celu budowy budynku Domu Kultury w Trąbkach" o kwotę 

16.100,00 zł 

 W dziale Kultura fizyczna i sport wprowadza się zadania „Modernizacja 

wielofunkcyjnego boiska przy Publicznej Szkole Podstawowej w Pilawie" 

w kwocie 30.000,00 zł. 

 

3) Po stronie przychodów: 

 wprowadza się niewykorzystane środki pieniężne wynikające z rozliczenia 

środków na wypłatę wyrównania za stosowanie maksymalnej ceny dostawy 

ciepła - 331.134,99 zł 

 wprowadza się środki wynikające z rozliczenia środków na realizację 

programu "Pokonać ograniczenia" w wysokości 33.372,78 zł, 

 Zwiększa się wartość wolnych środków, jako nadwyżki środków 

pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego do kwoty 9.518.246,08 zł 

 W Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta i Gminy Pilawa na lata 2024-2037 

dochody i wydatki zostały zaktualizowane zgodnie z podjętą uchwałą w sprawie zmian w 

budżecie oraz zarządzeniami Burmistrza Miasta i Gminy Pilawa. W Wykazie Przedsięwzięć 

zwiększa się wartość przedsięwzięcia pn. „Budowa, rozbudowa i nadbudowa budynku Urzędu 

Miasta i Gminy Pilawa wraz z obiektami towarzyszącymi o kwotę 150.000 zł oraz zwiększa się 

wartość przedsięwzięcia pn. „Zakup oprogramowania do obsługi finansowo-księgowej Miasta i 

Gminy Pilawa i jednostek podległych” o kwotę  67.050,00 zł. 

 Radny T. Przybysz poprosił o wyjaśnienie zadania „Opracowanie dokumentacji 

technicznej dla budowy instalacji OZE – 73.000 zł. 

 Burmistrz wyjaśniła, że jesteśmy w nowym okresie programowania w nowym roku. 

Minister Technologii otwiera proces przyjmowania wniosków na budowę instalacji z 

odnawialnych źródeł energii. Gmina Pilawa, jak również cztery inne gminy, mając podstawę 

prawną, podpisała porozumienie z czterema gminami w celu stworzenia klastra energetycznego, 

żebyśmy mogli jako grupa ubiegać się o dofinansowanie ze środków Unii Europejskiej na 

budowę instalacji fotowoltaicznych. Tak się składa, że większość programów, które mają być w 

tym okresie programowania, będzie dawało pierwszeństwo w przyznawaniu środków tym 

gminom, które właśnie utworzyły klaster energetyczny. Za chwilę będzie możliwość złożenia 

wniosku. Mogą to być wnioski parasolowe, czyli możemy ubiegać się o wszystkie źródła 

dostępne z OZE dla obiektów użyteczności publicznej, natomiast projekt parasolowy oznacza, 

że w takim projekcie mogą również być również osoby indywidualne. Jest ok. 50 mln zł, więc 

w zależności od tego, ile będziemy mieli obiektów użyteczności publicznej będziemy widzieli, 

czy jest możliwość również składania wniosków przez mieszkańców. Przez ostatnie dwa 

tygodnie nad tym pracujemy. Wskazaliśmy ponad dwadzieścia obiektów z terenu Miasta i 

Gminy Pilawa, które kwalifikowałyby się do tego, żeby wybudować na niech odnawialne źródła 

energii, czyli mówimy o instalacji fotowoltaicznej tam, gdzie jej nie ma, ewentualnie o 

zwiększeniu instalacji fotowoltaicznej na tych obiektach, które są, ale zwiększenia do tego 

poziomu, który nam daje nam energetyka po to, żeby móc tę energię z OZE wykorzystywać dla 

potrzeb całej gminy, czyli mówimy o instalacjach OZE, pompach ciepła, przy czym w tym 

programie możemy mówić wyłączenie o pompach powietrznych, warunkiem koniecznym są 

magazyny energii, które pozwalają gromadzić prąd, czy w przypadku wyłączeń, czy wtedy, 

kiedy instalacje nie produkują, wtedy moglibyśmy mieć magazyny energii. Projekt jest o tyle 

ciekawy, że jest to 90% dofinansowania do takiego przedsięwzięcia, gminy mają możliwość 
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zwrotu VATu, indywidualne osoby nie. Jako wszystkie gminy spotykamy się co drugi dzień i 

liczymy zapotrzebowanie w poszczególnych naszych obiektach. Po niedzieli będziemy mieli 

wyliczone, jaką to będzie stanowiło kwotę i wtedy zdecydujemy, czy ewentualnie możemy 

dobrać osoby indywidualne. Sprawa nie jest prosta dla osób indywidualnych, ponieważ nie do 

końca dziś wiemy, jaki będzie sposób rozliczania, czy wg starych zasad, czy nowych. 

Wiadomo, że nie u każdego się to kwalifikuje. Jest bardzo korzystna sytuacja, bo jest to 90% 

dofinansowania. Jeżeli zostałyby pieniądze z obiektów użyteczności publicznej, to chcielibyśmy 

robić ankiety, żeby rozpropagować wśród mieszkańców, wtedy mieszkańcy musieliby 

deklarować, jakiego typu urządzenia chcieliby. Do tego trzeba przygotować wszystkie 

dokumenty łącznie z programem funkcjonalno-użytkowym i tu musimy się oprzeć na danych 

bezpośrednio z poszczególnych obiektów i gdyby udało się pozyskać środki, to wtedy będą 

prowadzone działania. Jeżeli chodzi o osoby indywidualne, to byłoby podobnie jak przy 

solarach, czyli umowa użyczenia dachu, podpisane porozumienie, ale trzeba będzie określić czy 

te obiekty będą się w ogóle kwalifikować i co ewentualnie mieszkańcy by chcieli. Czasu nie jest 

dużo, w najbliższym czasie będziemy puszczać informacje na stronę, pewnie będziemy prosić 

sołtysów o rozpropagowanie informacji o tym, będziemy upubliczniać informacje, ale najpierw 

musimy wiedzieć, że z tych pieniędzy, o które możemy się ubiegać, że zostanie nam również 

dla osób indywidualnych. Dopiero wtedy damy to zapotrzebowanie. Nie uzgadniała tego z 

radnymi, ponieważ nie widziała się z nimi nawet na komisjach, natomiast sprawa jest świeża i 

jeżeli mamy szanse ubiegać się o 90% dofinansowania nawet do naszych obiektów, które 

moglibyśmy zasilić w różnego rodzaju urządzenia z OZE, które zmniejszyłyby docelowo nam 

koszty utrzymania, to myśli, że warto w tę stronę pójść. Stąd też zaproponowane zostały 

pieniądze w budżecie, są to pieniądze niesprecyzowane, robimy rozeznanie ile ewentualnie 

mogłoby to kosztować, stąd tak zaproponowaliśmy, ale czy to będzie taka kwota, czy mniejsza, 

to będziemy wiedzieli dopiero, gdy będziemy mieli wykonawcę i będziemy mieli podpisywać 

umowę. Ponieważ czasu jest niewiele, to, jeżeli za miesiąc będzie kolejna sesja, to już będzie za 

późno, żeby podejmować decyzje. Jeżeli Państwo radni zgadzają się z nią z tym, żeby próbować 

ubiegać się o środki unijne na zasilanie przede wszystkim naszych obiektów użyteczności 

publicznej, przy czym uwzględniamy oczyszczalnie ściegów, stacje uzdatniania wody i 

wszystkie obiekty, na których mogłyby być zastosowane te źródła, to musimy dzisiaj podjąć 

decyzję, bo za miesiąc to już będzie za późno i nie zdążymy przygotować dokumentów, a to 

wymaga sporo pracy, więc pozwoliła zaproponować sobie do zmian w budżecie taką pozycję, 

żebyśmy mogli ewentualnie za Państwa zgodą w tę stronę iść.  

 Radny M. Andrzejczyk dodał, że wiadomo, jaki mamy kierunek, jeśli chodzi o ochronę 

środowiska, jest to jedna rzecz, która motywowała, że przystąpienie do tego programu jest dla 

nas właściwe. Druga sprawa to kwestia dofinansowania. Rzadko nam się trafia dofinansowanie 

w takiej formie, więc to też jest rzecz potrzebna, że raczej chyba nikt nie ma wątpliwości, żeby 

taki projekt przyjąć do współpracy. 

 Burmistrz nadmieniła, że warunkiem jest to, czy uzyskamy to dofinansowanie, ale 

dajemy sobie taką szansę. Wyjaśniła ponadto, że zmniejszone zostały środki na budowę 

oświetlenia ulicznego o 100.000 zł, ale wprowadzamy zadanie za 1.744.200zł, czyli te 100 tyś 

zł wchodzi w to duże zadanie, jako wkład własny, czyli je po prostu przesuwamy. Kolejne nowe 

zadanie, jakim jest zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego ze sprzętem ratowniczo-

gaśniczym dla OSP Pilawa, kwota 1.509.523,77 zł – mięliśmy możliwość złożenia wniosku dla 

jednostki z Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego na zakup średniego samochodu wraz z 

wyposażeniem. Nigdy nie było takiego programu, z którego można byłoby mówić, że kupujemy 

wszystko, bo wszystkie te samochody, które kupowaliśmy do tej pory, były puste, całe 

uzbrojenie musieliśmy dodatkowo kupować. Tu jest możliwość zakupienia samochodu z 

pełnym wyposażeniem. Złożyliśmy wniosek, żeby dać sobie szansę, bo też jest duże 

dofinansowanie, natomiast, może nie mieliśmy najwięcej punktów, bo było brane pod uwagę 

wyposażenie jednostek i ilość wyjazdów, a ponieważ mamy dużo wyjazdów w Lipówkach, 

dzięki temu nowemu samochodowi, Pilawa samych wyjazdów ma mniej, ale też ma dobre 

wyposażenie, natomiast jak jest taka szansa, to z tej szansy skorzystaliśmy i mimo, że nie 

znaleźliśmy się w czołówce, Pani Marszałek J.E. Orzełowska poinformowała, że Zarząd 
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Województwa dołożył pieniędzy, żeby wszystkie wnioski zostały pozytywnie rozpatrzone i 

nasz też jest dofinansowany. Jeżeli radni zdecydują się na przyjęcie tych pieniędzy, to jest 

szansa na zakup samochodu. Na pewno to potrwa, bo takich samochodów pewnie będzie dużo i 

trzeba będzie czekać, ale jak będziemy mieli nowy, to wtedy będziemy mogli ten samochód 

wcześniej zakupiony przesunąć do innej jednostki i w ten sposób skorzystalibyśmy. Z naszej 

strony wkład własny wynosić będzie ok. 200.000 zł. Jest to też ogromne dofinansowanie i też 

myśli, że warto z niego skorzystać.  

 Radny T. Przybysz zapytał czy kwota 1.744.200 zł wystarczy na wymianę oświetlenia 

na terenie całej gminy? 

 Burmistrz odpowiedziała, że tak. Mamy tu środki z Polskiego Ładu i założyliśmy 

wymianę lamp w całej gminie, wszystkich, które mamy. Przypomniała, że w ramach środków z 

WFOŚiGW i z Urzędu Marszałkowskiego wymienialiśmy częściowo oświetlenie. Tak, jak 

mówiła, zaczęliśmy od tych miejsc, gdzie mieliśmy największe obciążenie i tak jak płacimy 

faktury. Stąd cała Pilawa jest wymieniona, wymienione są Lipówki – droga wojewódzka i w 

dużej mierze droga wojewódzka w Trąbkach. Natomiast wszystkie pozostałe miejscowości te, 

które nie mają wymienionych lamp są tu uwzględnione, natomiast program nie zakłada budowy 

nowych punktów świetlnych i lilii oświetleniowych. Mówimy tylko i wyłącznie o wymianie 

istniejącego oświetlenia, ponieważ jest założenie, ile można wydać na jedną lampę, stąd 

wszystko dokładnie policzyliśmy i ta wartość powinna nam wystarczyć na wszystkie lampy. Jak 

tylko wprowadzimy to do budżetu, rozpoczniemy procedurę. Ma nadzieję, że w tym roku do 

sezonu jesiennego, tak spokojnie, wymienimy oświetlenie. Troszkę to potrwa, ponieważ firmy 

muszą mieć odpowiednią ilość lamp, ponieważ ten program zakładał dosyć spore środki, dla 

dużej ilości gmin. Jak radni przyjmą to w uchwale, to zaczniemy procedurę wyboru wykonawcy 

i będziemy się przymierzać, żeby cała gmina była doświetlona. Tak jak można było zauważyć, 

zaprogramowaliśmy te lampy tak, żeby o godz. 23:30 przygaszały się. Moc lamp jest dobrana 

do szerokości ulic, więc są różne moce, natomiast tak to zrobiliśmy, żeby jeszcze oszczędzać, 

czyli od 23:30 do 3:30 lampy się przygaszają. Tego generalnie wzrokiem nie widać, ale 

oszczędności są.  

 Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i 

Gminy Pilawa na 2024 rok. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Pilawa na lata 2024-2037. 

 Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Pilawa na lata 2024-2037. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 
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wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 
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13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Pilawie. 

 Plan pracy Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan K. Gawryś.  

Lp. Miesiąc   Temat 

1.  Styczeń 
Kontrola realizacji inwestycji pn. „Rozbudowa i przebudowa Publicznej 

Szkoły Podstawowej w Gocławiu - etap II i etap III” 

2.  Luty 
Kontrola dochodów i wydatków Żłobka Samorządowego w Pilawie za 

rok 2023 i styczeń 2024 r.  

3.  Marzec 
Podsumowanie pracy Komisji Rewizyjnej w okresie kadencji 2018-

2024. 

Dodatkowe posiedzenia Komisji mogą odbywać się w miarę potrzeb. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pilawie. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Pilawie. 

 Plan pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego przedstawił Przewodniczący 

Komisji Pan T. Przybysz  

Lp. Miesiąc Temat 

1.  Styczeń 
Analiza dochodów i wydatków Zakładu Gospodarki Komunalnej za 

2023 rok. 

2.  Luty 

Analiza działalności klubów sportowych, LZSów i stowarzyszeń 

promujących sport działających na terenie Miasta i Gminy Pilawa w 

2023 roku. 
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3.  Marzec 
Podsumowanie pracy Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego w 

okresie kadencji 2018-2024. 

Dodatkowe posiedzenia Komisji mogą odbywać się w miarę potrzeb. 

Plan pracy Komisji Spraw Społecznych przedstawił Przewodniczący Komisji Pan T. Gałat.  

Lp. Miesiąc Temat 

1.  Styczeń 

Analiza działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w 2023 roku.  

Sposoby rozwiązywania problemów wychowawczych w placówkach 

oświatowych oraz przedstawienie metod nauczania pod kątem 

wychowawczym.  

2.  Luty 
Analiza działalności klubów sportowych, LZSów i stowarzyszeń 

promujących sport działających na terenie Miasta i Gminy Pilawa w 2023 

roku. 

3.  Marzec Podsumowanie pracy Komisji Spraw Społecznych w okresie kadencji 2018-

2024. 

Dodatkowe posiedzenia Komisji mogą odbywać się w miarę potrzeb 

Plan pracy Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Porządku Publicznego przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan M. Andrzejczyk. 

Lp. Miesiąc Temat 

1.  Styczeń 

1) Realizacja uchwały antysmogowej na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

2) Analiza realizacji Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Pilawa w 

2023 roku. 

2.  Luty 
Stan bezpieczeństwa i porządku publicznego oraz bezpieczeństwo na 

drogach publicznych na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

3.  Marzec 
Podsumowanie pracy Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i 

Porządku Publicznego w okresie kadencji 2018-2024. 

Dodatkowe posiedzenia Komisji mogą odbywać się w miarę potrzeb. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Pilawie. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 



13 
 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Miejsko-Gminnej Rady 

Seniorów w Pilawie oraz nadania jej Statutu. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka poinformowała, że w 

materiałach radni otrzymali projekt uchwały zawierający zmiany statutu wraz z uzasadnieniem. 

Wyjaśniła, że Nadzór zwrócił się o doprecyzowanie i uszczegółowienie niektórych punktów. 

Żadnych znaczących zmian nie wprowadzamy.  

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia Miejsko-

Gminnej Rady Seniorów w Pilawie oraz nadania jej Statutu. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 
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6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego w zakresie dożywiania dla Miasta i 

Gminy Pilawa „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak powiedziała, że pozwoli sobie omówić łącznie trzy uchwały, ponieważ wynikają one z 

jednego programu, jakim jest „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Przypomniała, że 

dokładnie taki sam program realizowany był w latach 2019-2023 i były podejmowane te same 

uchwały. Dożywianie jest to zadanie własne gminy i jest to zadanie obowiązujące. Jeżeli 

ktokolwiek wymaga wsparcia w formie posiłku i jest tego pozbawiony, a spełnia kryterium 

dochodowe, to jako gmina musimy mu to zapewnić. Kryteria dochodowe na dzień dzisiejszy to 

jest 776 zł na osobę w gospodarstwie jednoosobowym i 600 zł na osobę w gospodarstwie 

wieloosobowym. Są to tak naprawdę głodowe kwoty. Z dniem 1 stycznia br. wzrósł zasiłek 

stały do 1000 zł, więc wszystkie osoby, które utrzymują się z zasiłku stałego byłyby 

pozbawione świadczeń w formie dożywiania. Te dwa świadczenia są wypłacane łącznie, 

dlatego, że jeżeli jest tak niski dochód, to tym osobom bardzo brakuje pieniędzy na wszystko w 

tym na dożywianie. Jeśli chodzi o program osłonowy, to jest założenie w ramach programu 

„Posiłek w szkole i w domu”, że dziecko, które wymaga dożywiania, zgłosi to dyrektorowi 

szkoły, może taki posiłek dostać bez całej procedury administracyjnej, czyli nie ma weryfikacji 

kryterium dochodowego, wywiadu środowiskowego, po prostu przychodzi głodne dziecko i 

chce zjeść posiłek, ma do tego prawo. Nie jest to pomoc stała, tak jak w przypadku kryterium i 

ustalenia przez pracownika socjalnego, natomiast jest taka możliwość. Dotychczas żaden z 

dyrektorów szkół nie zgłosił nam takiego przypadku, natomiast musimy się przygotować na 

każdą ewentualność. Jest jeszcze uchwała w sprawie zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 

objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Wynika to z jednego, jeżeli podjęta zostanie uchwała w sprawie podniesienia kryterium 

dochodowe na dożywianie do 250% kryterium obecnie obowiązującego, to ustawa o pomocy 

społecznej mówi, że cała pomoc, jaka jest przyznana ponad kryterium podlega zwrotowi, więc, 

żeby móc dożywiać dzieci i osoby tego potrzebujące, musimy podjąć taką uchwałę, która będzie 

z tego zwalniała, aby nie musieli zwracać pieniędzy za uzyskane świadczenia.  
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 Radny M. Andrzejczyk powiedział, że w tej chwili uczeń może przyjść do dyrektora i 

złożyć oświadczenie i będzie mógł być dożywiany. Do tej pory takiej możliwości nie było? 

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że taka możliwość była, realizowaliśmy 

również taki program osłonowy, mamy z dyrektorami podpisane porozumienie dwustronne, w 

którym jest zawarta taka informacja. Jeżeli dziecko jest głodne, bo nawet w zamożnych 

rodzinach, czasem są sytuacje, że dziecko jest zaniedbane, i tego posiłku nie ma to takie dziecko 

ma prawo do posiłku.  

 Radny M. Andrzejczyk stwierdził, że taka możliwość była i jest, tylko takiej sytuacji nie 

było. Zapytał czy skoro jest to program rządowy, to czy są te kwoty za dożywianie zwracane? 

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że dożywianie jest zadaniem własnym, 

natomiast ten program przewiduje dofinansowanie w wysokości 60% wartości zadania. 

Natomiast kilkakrotnie już występowaliśmy o zwiększenie tego procentu udziałowego do 80% i 

taka kwota została nam przyznana. Odpowiednio motywujemy ten nasz wniosek. Realizując ten 

program działamy ekonomicznie, jeżeli chodzi o finanse gmin, bo zapewniamy posiłek, 

natomiast bierzemy pieniądze od Wojewody  

Więcej pytań nie było.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie programu osłonowego w zakresie 

dożywiania dla Miasta i Gminy Pilawa „Posiłek w szkole i w domu” na 

lata 2024-2028. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 
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2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium dochodowego. 

Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kwot kryterium 

dochodowego. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
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Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie 

posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób objętych 

wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku, świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 
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8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do realizacji 

Programu „Opieka wytchnieniowa" – edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu 

Solidarnościowego. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak przypomniała, że program „Opieka wytchnieniowa” realizowany jest od 2020 roku 

jest to program skierowany do osób, które na co dzień opiekują się osobami zależnymi, żeby 

mogli trochę odpocząć i załatwić swoje sprawy. Mówimy tu o niepełnosprawności w znacznym 

stopniu, lub o niepełnosprawności sprzężonej. Program przewiduje 240 godzin dla każdej z tych 

osób, opieki wytchnieniowej realizowanej od 1 stycznia do 31 grudnia w naszym wniosku 

wpisaliśmy pięcioro dzieci i dwie osoby dorosłe. Program jest realizowany w ramach 

Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych i osoby, które zostały do 

niego zakwalifikowane nie ponoszą odpłatności za świadczone usługi. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec-Jóźwicka zapytała ile osób 

skorzystało w naszej gminie z tego programu? 

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że te same osoby korzystają z tego 

programu, jest to ta sama liczba osób. W momencie ogłoszenia naboru do konkursu przed 

napisaniem wniosku te same osoby zgłosiły się do tego programu. 

 Pani Przewodnicząca zapytała również, czy jest to maksymalna ilość osób, która może 

brać udział w tym programie? 

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że nie, jeżeli będą w ciągu roku chętni, to 

będą mogli dołączyć do programu. Było to poruszane z pracownikami socjalnymi w momencie, 

gdy konkurs został ogłoszony, że jest taka możliwość i każdy, kto chciałby i spełniał wymogi 

programowe, mógł się zgłosić i byłby wpisany we wniosek. Nie ma ograniczonej liczby osób w 

tym programie.  

 Radny M. Andrzejczyk zapytał o finansowanie Programu. Zapytał również, czy 

MGOPS zatrudnia osoby, które realizują opiekę wytchnieniowa, czy są zaangarzowani 

pracownicy socjalni?  

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że tak jak mówiła jest to program 

finansowany z Funduszu Solidarnościowego w 100% więc Miasto i Gmina Pilawa nie ponosi 

żadnych kosztów. Do realizacji tej usługi są zakwalifikowane osoby zgodnie z założeniem 

programu, czyli muszą posiadać odpowiednie wykształcenie np. pedagogiczne, psychologiczne, 
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rehabilitacyjne, bądź pielęgniarskie, natomiast może to być też osoba wskazana przez osoby 

zainteresowane przez rodzinę, jeżeli taka osoba spełnia kryteria. Wtedy my, jako Ośrodek 

zatrudniamy tę osobę na umowę zlecenie.  

 Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do 

realizacji Programu „Opieka wytchnieniowa" – edycja 2024, 

realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 
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8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do realizacji 

Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” dla Jednostek Samorządu 

Terytorialnego – edycja 2024, realizowanego ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak poinformowała, że program ten jest bardzo podobny do programu Opieka 

wytchnieniowa, natomiast skierowany jest bezpośrednio do osoby z niepełnosprawnością. Jest 

to asystent, który na co dzień pomaga osobie z niepełnosprawnością w pracach domowych, 

podjechaniu na zakupy, może wyjść z taką osobą do kina. W pierwszej kolejności były 

kwalifikowane do tego programu osoby ze znacznym stopniem niepełnosprawności z 

niepełnosprawnością sprzężoną. Osoby te dostawały jak najwięcej punktów. Mamy jedną 

osobę, która posiada niestety 3 jednostki chorobowe, jest to osoba na wózku, więc tym bardziej 

wymaga opieki i wsparcia. Mamy jeszcze dwie osoby zakwalifikowane, jedna jest ze znacznym 

stopniem niepełnosprawności, ale tez zaburzeniami psychicznymi i jedna osoba, która ma 

problemy poruszaniem się. Wszystkie te trzy osoby tak na prawdę nie opuszczają swojego 

miejsca zamieszkania, bo nie mają takiej możliwości, natomiast, w momencie, kiedy były te 

osoby typowane do projektu, pytałyśmy się wprost, czy jeśli będzie taka osoba, to czy będzie 

taka wola, żeby popuścić miejsca zamieszkania, choćby pójść na spacer, odpowiedzi były jak 

najbardziej tak. Jedna osoba jest leżąca, więc tu będzie to trudne. Natomiast taki asystent też 

towarzyszy podczas wizyt lekarskich, co jest bardzo ważne z dwóch stron, ponieważ z jednej 

strony takie osoby nie do końca są świadome, jeżeli lekarz przekazuje im informacje na temat 

choroby i leczenia, a po drugie z uwagi na małą mobilność często też do tego lekarza nie jeżdżą.  

To jest chyba najważniejsze, żeby te osoby miały takie wsparcie. Tu też jest wymóg, żeby to 

były osoby z odpowiednim doświadczeniem, przeszkoleniem, chyba że jest to osoba wskazana 

przez osobę zainteresowaną. Może to być osoba, która została przeszkolona, jako opiekun 

osoby starszej. My przy zatrudnianiu wzięliśmy osoby, które ukończyły nasz program 

współfinansowany ze środków EFS „Aktywizacja 3D”, gdzie zorganizowaliśmy kurs dla 

opiekunów osób starszych i te osoby będą u nas świadczyły te usługi, więc mamy dwa w 

jednym. Jest to bardzo ważny program. W tej chwili trochę go testujemy, natomiast w 

przyszłym roku ma nadzieję, że uda się objąć jeszcze większą ilość osób z niepełnosprawnością. 

Dodała, że w pierwszym kontakcie jest chwila zastanowienia się i nie każdą osobę da się 

przekonać do asystenta, ale jak wejdzie się w takie środowisko i zaczniemy pracować z nimi, to 

okazuje się, że jest to bardzo duża potrzeba tych osób, żeby taką asystę mieć. Program 

finansowany jest w 100% z ze środków Funduszu Solidarnościowego.  
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 Radny T. Przybysz zapytał czy MGOPS zajmuje się tylko osobami, które nie mają 

rodziny bliższej lub dalszej? 

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak odpowiedziała, że jako pomoc społeczna zajmujemy się 

każdym, kto wymaga wsparcia i pomocy, niezależnie od tego, czy są osoby zobowiązane do 

alimentacji czy tych osób brakuje. Natomiast wymiar pomocy, jaką oferujemy uzależniamy od 

tego, ponieważ, jeżeli jest to osoba samotna, niepełnosprawna i jeszcze z problemami 

zdrowotnymi, to taka osoba na pewno jest priorytetem. Natomiast, jeżeli jest to osoba w 

rodzinie i ma w jakimś stopniu zapewnione wsparcie, to nie odmawiamy pomocy, ale wsparcie 

będzie w mniejszej skali.  Każda osoba będąca mieszkańcem Miasta i Gminy Pilawa, która 

spełnia odpowiednie wymagania ustawowe, jesteśmy zobowiązani, żeby takiej osobie 

świadczyć pomoc, pod warunkiem, że spełnia kryteria. Natomiast nie rozróżniamy, czy jest to 

osoba samotna czy jest to osoba w rodzinie.  

 Pytań do projektu uchwały nie było.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Pilawa do 

realizacji Programu „Asystent osobisty osoby z niepełnosprawnością” 

dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024, realizowanego 

ze środków Funduszu Solidarnościowego. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 
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4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu osłonowego „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2024 na terenie Miasta i Gminy Pilawa. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak poinformowała, że ten program realizowany jest po raz trzeci. Skierowany jest do 

osób powyżej 65 roku życia, ale jest tu warunek, że mają to być osoby samotne. Jest to tzw. 

teleopieka, czyli tzw. opieka na odległość. Każda z tych osób ma zakupioną i przekazaną 

bezpłatnie opaskę, która monitoruje wszystkie czynności życiowe. Jest też detektor upadku, 

jeżeli osoba zdejmie opaskę, albo nie porusza się ratownik medyczny kontaktuje się za pomocą 

telefonu komórkowego i ustala, czy jest wszystko w porządku, czy nie. Jeżeli nikt się nie 

odzywa, wówczas jest wzywana karetka. Jest też możliwość, żeby osoba sama wezwała karetkę, 

z uwagi na to, że sama źle się czuje, czy ma gorsze parametry. W ubiegłym roku taką formą 

wsparcia było objętych 10 seniorów i ci seniorzy chcieliby nadal być w ramach tego projektu, 

ponieważ jako osoby samotne czują się po prostu bezpiecznie. Były też przypadki, że karetka 

faktycznie była wzywana, były porady i były też ingerencje ze strony operatora, bo 24godz. na 

dobę taka osoba jest monitorowana. W związku z powyższym zaproponowała Radzie Miejskiej 

podjęcie uchwały, mimo, że program na ten rok jeszcze nie został ogłoszony, natomiast jest już 

informacja, że, aby móc przystąpić do programu, musi być podjęta uchwała Rady Gminy. Na 

chwilę obecną nie wiadomo jak to będzie finansowane. W ubiegłym roku cały koszt programu 

kosztował 4.800 zł, z czego 2.200zł, to była dotacja, natomiast wniosek zmienialiśmy 6 razy, 

ponieważ Ministerstwo cały czas przeliczało pieniądze, prosiło o zmianę wniosków, ponieważ 

było takie duże zapotrzebowanie i dostosowywali kwoty do swoich możliwości.  
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 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka stwierdziła, że nawet, jeżeli 

miałoby to być finansowane pół na pół, tak, jak obecnie, albo nawet trzeba by było sfinansować 

75%, to nie jest to jakaś olbrzymia kwota, której budżet nie jest w stanie udźwignąć.  

 Pani A. Grzegrzółka-Woźniak dodała, że jeżeli patrzymy na starzejące się 

społeczeństwo i potrzeby tych osób, to musimy wziąć pod uwagę, że ich zdrowie i dobro jest 

przede wszystkim i nie ważne, jakie byłyby to pieniądze, warto je wydać, bo to też są nasi 

mieszkańcy, którzy tego wsparcia oczekują, a czują się o niebo lepiej, jeżeli wiedzą, że gdzieś 

tam można szybko zareagować. Pracownicy socjalni często wracają do Ośrodka z taką 

informacją, że to działa, są zainteresowani kontynuacją tego i nie wyobrażają sobie w tym 

momencie, żeby tej opaski by nie mieli.  Aczkolwiek nie jest ona tak do końca przyjazna, 

ponieważ jest ona duża, wygląda jak duży zegarek i jest w miarę ciężka, natomiast swoje 

funkcje spełnia. W każdym miejscu gdzie mamy tę opaskę jest zasięg, więc nie ma tu jakiś 

historii z przerwaniem czasu działania opaski, a to jest bardzo ważne.  

 Więcej pytań do projektu uchwały nie było.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji programu 

osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2024 na terenie 

Miasta i Gminy Pilawa 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 
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4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji Miasta i Gminy Pilawa do 2033 roku. 

 Inspektor ds. pozyskiwania środków pozabudżetowych Pan K. Czajka przypomniał, że 

Gminny Program Rewitalizacji był omawiany już w okrojonym zakresie w grudniu, natomiast 

w chwili obecnej przystępujemy do tworzenia tego programu. Gminny Program Rewitalizacji 

do 2033 roku będzie podstawą do podejmowania działań rewitalizacyjnych w wyznaczonym 

obszarze rewitalizacji przyjętym uchwałą LXXIV.494.2023 Rady Miejskiej w Pilawie z dnia 14 

grudnia 2023 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

terenie Miasta i Gminy Pilawa. Projekty rewitalizacyjne usytuowane zostaną w przestrzeni w 

taki sposób, aby skupić się na wyjściu z kryzysu obszaru rewitalizacji, jednocześnie dając 

dostęp mieszkańcom pozostałych obszarów zdegradowanych, które wyznaczono na podstawie 

przesłanek zawartych w Diagnozie służącej wyznaczeniu obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji na terenie Miasta i Gminy Pilawa oraz konsultacji społecznych. Gminny Program 

Rewitalizacji Gminy Pilawa zawierał będzie przede wszystkim cele, kierunki i przedsięwzięcia 

rewitalizacyjne, a także system monitorowania i oceny programu, zapewni jego skuteczność i 

efektywność. W dokumencie zarysowana zostanie również wizja obszaru po przeprowadzeniu 

działań rewitalizacyjnych. Realizacja podstawowych i uzupełniających przedsięwzięć 

rewitalizacyjnych, przyczyni się do rozwiązania zdiagnozowanych zjawisk kryzysowych w 

sferze społecznej, a także związanych z nimi problemów występujących w sferze gospodarczej, 

środowiskowej, przestrzenno-funkcjonalnej i technicznej, co przełoży się w sposób bezpośredni 

na podniesienie jakości życia mieszkańców. 

 Pytań do projektu uchwały nie było. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 
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Programu Rewitalizacji Miasta i Gminy Pilawa do 2033 roku. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 
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11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani D. Niemiec poinformowała, że w tej 

sprawie wpłynął wniosek i został przekazany do Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani A. Piętka poinformowała, że  

w dniu 9 stycznia br. Komisja zajmowała się wnioskiem skierowanym do Rady Miejskiej  

w Pilawie przez Gminną Spółdzielnię Samopomoc Chłopska w Pilawie w sprawie podpisana 

kolejnej umowy najmu lokali użytkowego znajdującego się w budynku Domu Ludowego  

w Wygodzie będącego własnością Miasta i Gminy Pilawa. GS „SCh” miał dotychczasową 

umowę na 3 lata, zawarcie kolejnej umowy wymaga zgody Rady Miejskiej w Pilawie. Komisja 

po zapoznaniu się z aktami sprawy pozytywnie zaopiniowała wniosek o podpisanie kolejnej 

umowy najmu na okres 3 lat. Wniosek wraz z uchwałą Komisji stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 Pytań do projektu uchwały nie było.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego w drodze bezprzetargowej. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie poinformowała, że w tej sprawie również 

wpłynął wniosek właścicieli działek, pierwszy wniosek była z 29 grudnia 2023 r., drugi wpłynął 

15 stycznia 2024 r. uzupełniający. Sprawa została przekazana również do Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji.  

 Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani A. Piętka poinformowała, że 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 9 stycznia br. zajęła się wnioskiem, 

który wpłynął do Rady Miejskiej z dnia 29 grudnia 2023 r. złożonym przez właścicieli 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Jaźwiny gm. Pilawa oznaczonej w 
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ewidencji gruntów i budynków nr 706/23 i 707/13, o powierzchni ogólnej 0,1451 ha, dotyczący 

nieodpłatnego przekazania nieruchomości na rzecz Miasta i Gminy Pilawa. Przedmiotowa 

nieruchomość została wydzielona w wyniku podziału nieruchomości rolnej na działki 

budowlane i stanowi drogę dojazdową do tych działek. Gmina Pilawa jest właścicielem drogi 

gruntowej, przebiegającej równolegle do wydzielonej drogi wewnętrznej, prowadzącej od drogi 

powiatowej w kierunku południowym do granicy miasta Pilawa. Pomiędzy drogą gminną, a 

wydzieloną drogą wewnętrzną jest działka o nr ew. 796, stanowiąca rów o nieuregulowanym 

stanie prawnym. Do czasu uregulowania własności rowu brak jest możliwości poszerzenia pasa 

drogowego stanowiącego własność Miasta i Gminy Pilawa oraz pasa stanowiącego 

przedmiotowy wniosek. Przejęcie przez Miasto i Gminę Pilawa wydzielonej drogi wewnętrznej, 

w obecnym stanie, nie zmieni warunków dojazdowych do wydzielonych działek budowlanych, 

ponieważ omawiana droga wewnętrzna jest tzw. „drogą ślepą”. Ponadto, aby można było 

mówić o poprawie warunków dojazdowych do wytyczonych działek budowlanych, właściciele 

drogi wewnętrznej powinni przystąpić do wydzielenia dalszego odcinka drogi wewnętrznej, 

prowadzącej do granicy miasta Pilawa i dopiero wystąpić z wnioskiem o przekazanie całej drogi 

wewnętrznej. Dopiero wówczas przejęta droga wewnętrzna, po zmianie planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Pilawa i połączeniu jej z ulicą Aleja Wyzwolenia 

mogłaby poprawić komunikację w tej części miejscowości Jaźwiny. Biorąc powyższe pod 

uwagę, złożony wniosek przez właścicieli nieruchomości nie zasługuje na uwzględnienie. 

Komisja podjęła decyzję jednogłośnie i prosi o podjęcie stosownej uchwały. Wniosek wraz z 

uchwałą Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej pokazała zdjęcia działki będącej przedmiotem 

wniosku. Wyjaśniła, że obecnie istnieje drga gminna, wzdłuż niej biegnie rów, a za rowem 

wnioskodawcy przeznaczyli teren na drogę.  W żaden sposób nie ma możliwości połączenia 

tych dwóch działek w jedną, ponieważ rów ma nieuregulowaną sytuację prawną. Ponadto, żeby 

połączyć te drogi trzeba by było ten rów przykryć i udostępnić dojazd z drogi powiatowej a 

teren, który został przeznaczony na drogę, jest zarośnięty.  

 Radny T. Przybysz powiedział, że jest tam czysta łąka.  

 Przewodnicząca powiedziała, że od strony rowu działka jest zarośnięta, nie ma tam 

żadnej drogi jest to kawałek pola, plus jest głęboki rów od strony drogi powiatowej, gdzie 

trzeba by było od razu zrobić przejazd 5-6 metrowy.  

 Radny T. Przybysz powiedział, że do drogi gminnej jest zjazd z drogi powiatowej. 

 Przewodnicząca dodała, że z części gminnej nie ma dojazdu do tej działki, którą 

właściciele chcą przeznaczyć na drogę, ponieważ tam jest rów, którego własność nie jest 

uregulowana prawnie. Rowu nie można zasypać, ponieważ on czemuś służy, więc trzeba byłoby 

go przykryć na całej długości, a to jest koszt olbrzymi. 

 Radny T. Przybysz powiedział, że dzisiejsi właściciele działek dostali spadek, czy 

darowiznę od swoich dziadków, rodziców. Tak samo jest w tym przypadku, dwóch braci 

dostało darowizną te grunty, nie obrabiają ich, jest to grunt do produkcji rolnej, są tylko 

właścicielami, dlatego też postanowili to spieniężyć. Wydzielili już część działki, podzielili na 

działki do budowy budynków jednorodzinnych i część chcą oddali na poszerzenie drogi 

gminnej.  

 Burmistrz stwierdziła, że nie oddali, tylko wydzielili, ponieważ działki nie mają dostępu 

do drogi publicznej. 

 Radny T. Przybysz stwierdził, że w ten sposób właściciele chcą zrobić porządek ze 

swoją działką. Inni podpisują umowy na wydzierżawienie pod fotowoltaikę, a oni po prostu 

chcieli to zrobić pod budowę domów jednorodzinnych.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej powiedziała, że nadal mogą to zrobić, ponieważ drogę 

wydzielili więc ci, którzy zakupią te działki mogą tą drogą jeździć.  
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 Radny T. Przybysz dodał, że zjazd z drogi powiatowej jest na drogę gminną, wystarczy 

go poszerzyć o te 5m. 

 Burmistrz dodała, że problemem jest rów, który jest w środku, jest on na mapach i jest 

on w rzeczywistości. Jest on pomiędzy drogą gminą, a terenem, który właściciele chcą 

przekazać. Rów jest o nieuregulowanym stanie prawnym i do czasu tego wyjaśnienia nie da się 

połączyć tych dróg, natomiast nie zmienia to faktu, że wydzielenia tej drogi i zrobienie sobie 

zjazdu, albo z drogi gminnej, albo z drogi powiatowej, umożliwi sprzedaż i zagospodarowanie 

działek, bo ta droga daje możliwość, jako droga wewnętrzna do zagospodarowania działek.  

 Pan T. Przybysz dodał, że właściciele przystępują do dalszego podziału działek pod 

samą Pilawę.  

 Burmistrz wyjaśniła, że nie pod samą Pilawę, tylko pod drogę, która znajduje się przy 

drugim pasie zabudowy. Droga gminna dochodzi do granicy z Pilawą. W tej chwili w żaden 

sposób nie udrożni to komunikacji, bo nie ma którędy. Oczywiście byłoby to możliwe, nawet w 

przypadku naszej drogi, tak jak Przewodnicząca Komisji zauważyła, jeżeli będzie zmiana Planu, 

przez te grunty zostanie wydzielona dodatkowa droga do Alei Wyzwolenia. W tej chwili nie ma 

żadnego połączenia i żadnej możliwości dojazdu nawet z drogi gminnej, która jest 

zdecydowanie dłuższa. Będzie to wymagało kiedyś zmiany planu, żeby można było mówić, że z 

tamtej drogi da się dojechać do Alei Wyzwolenia, bo dzisiaj tego połączenia nie ma. Natomiast 

ta sytuacja nie wstrzymuje sprzedaży i zagospodarowania działek, bo każda z działek do 

wydzielonej drogi wewnętrznej ma dostęp. Natomiast tej drogi nie ma, bo jest zarośnięta, trzeba 

zrobić dojazd do drogi powiatowej, albo przez istniejący rów do drogi gminnej, ale z tej drogi 

wszyscy pozwolenia dostaną, czyli mają możliwość korzystania tych wydzielonych działek. 

Natomiast my nie mamy możliwości połączenia wydzielonej drogi z drogą gminną, ponieważ 

istnieje rów, jest na mapach i nie ma jak formalnie tego zrobić. 

 Radny T. Przybysz stwierdził, że przejęcie tego gruntu formalnie jest zasadne, bo na 

poprzedniej sesji za 2.000m
2
 zapłaciliśmy 300 tyś zł, a tu jest 1451m

2
 i to za darmo, koszty 

tylko aktu notarialnego. 

 Radny K. Gawryś zapytał, co było w uzupełnieniu wniosku? 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej odczytała wniosek z dnia 15 stycznia 2024r., który 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Burmistrz wyjaśniła, że każdy, kto kupi działkę będzie chciał się podłączyć do wody i 

to jest normalne i temu nie ma się co dziwić, ponieważ jest to normalna kolej rzeczy. 

Problemem jest tylko to, że trzeba wyłożyć ok. 100 tyś zł, żeby do działek, które zaczną 

sprzedawać zrobić zjazd z drogi powiatowej i utwardzić to miejsce, ponieważ jest to łąka, która 

na tym fragmencie jest zarośnięta. Był to wniosek, który trzeba załatwić w ciągu 30 dni, stąd 

odbyła się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i jest to przedmiotem dyskusji Rady. Rozumie, 

że samo załatwienie w trybie późniejszym i przyjęcie drogi jak najbardziej wchodzi w grę, ale 

musimy wiedzieć, co zrobić z tym rowem, a tego się nie dało zrobić w tym okresie, a temat 

trzeba załatwić. Trzeba wiedzieć, co z tym rowem, na ile będzie można połączyć te fragmenty, 

bo tylko wtedy ma to sens, a na tym etapie to nie ma sensu, co nie oznacza, że właściciele nie 

mogą sprzedawać i zagospodarowywać działek. Tylko sami muszą zrobić zjazd z drogi albo 

powiatowej, albo przez rów do drogi gminnej. Tu trzeba 100 tyś. wyjąć, żeby zrobić drogę, 

zanim zaczną sprzedawać działki i wszyscy będą przychodzić, żeby poprawić im drogę. Trzeba 

zacząć od zrobienia zjazdu, wycinki drzew, wykarczowania i w jakiś sposób utwardzić, a 

ponieważ jest to dość długi odcinek, to skalkulowaliśmy, że na tym etapie będzie taka kwota, a 

droga i tak nie da się połączyć z naszą drogą.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej dodała, że będą dwie oddzielne drogi podzielone 

rowem.  

 Na tym dyskusję zakończono. 
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 Z uwagi na rozbieżności między głosowaniem poprzez podniesienie ręki, a 

głosowaniem za pomocą urządzeń do głosowania, przeprowadzona była reasumpcja 

głosowania.  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nieuwzględnienia wniosku. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek ZA 

2 Bujwid Anna ZA 

3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław WSTRZYMAŁ SIĘ 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 
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10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz PRZECIW 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

17. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

jednostka Rada Miejska w Pilawie 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 19 stycznia 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Andrzejczyk Marek WSTRZYMAŁ SIĘ 

2 Bujwid Anna ZA 
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3 Gałat Tomasz ZA 

4 Gano Konrad ZA 

5 Gawryś Krzysztof ZA 

6 Jarosławski Mirosław ZA 

7 Niemiec-Jóźwicka Dorota ZA 

8 Paradowski Jarosław ZA 

9 Parzyszek Radosław ZA 

10 Piętka Agnieszka ZA 

11 Przybysz Tomasz ZA 

12 Saganek Marek ZA 

13 Wojno Radosław ZA 

14 Zakrzewski Grzegorz ZA 

15 Zawadka Marcin ZA 

 

18. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pilawie w 2023 

roku. 

 Ww. sprawozdanie zostało przestawione przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Pana K. Gawrysia i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 Pytań do sprawozdania nie było. 

 

19. Sprawozdania z działalności stałych Komisji Rady Miejskiej w Pilawie w 2023 roku. 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Miejskiej w Pilawie w 2023 roku przedstawił Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego Pan T. Przybysz. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Pilawie w 

2023 roku przedstawił Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan T. Gałat. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 Sprawozdanie z działalności Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Porządku 

Publicznego Rady Miejskiej w Pilawie w 2023 roku przedstawił Przewodniczący Komisji 

Ochrony Środowiska Rolnictwa i Porządku Publicznego Pan M. Andrzejczyk. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
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 Radny M. Jarosławki nawiązał do kar finansowych dla przedsiębiorców, o których 

mówił Przewodniczący Komisji, powiedział, że nie przypomina sobie tego i poprosił o bardziej 

szczegółowe omówienie.  

 Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska Rolnictwa i Porządku Publicznego Pan 

M. Andrzejczyk powiedział, że być może na tym posiedzeniu Komisji. Przypomniał, że 

Komisja zgłaszała pod względem przetargu różne propozycje. Chodziło o to, że niektórzy 

przedsiębiorcy prowadzą działalność przekazują śmieci z działalności gospodarczej, jako opady 

komunalne i objąć ich nadzorem i ewentualnie przewidzieć kary finansowe za takie 

postępowanie.  

 Radny M. Jarosławski powiedział, że był w grudniu na podsumowaniu prac Komisji i 

czegoś takiego nie było, dlatego zapytał. 

 Radny M. Andrzejczyk powiedział, że w grudniu podsumowanie Komisji było słowne i 

była tylko dyskusja na ten temat, a korzystając z protokołów z posiedzeń Komisji i wniosków, 

jakie były zgłoszone sprawozdanie jest bardzo szczegółowe.  

 Rany M. Jarosławski powiedział, że doskonale wie jak to się robi i podziękował za 

wyjaśnienia.  

 Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 

Pilawie w 2023 roku przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków i Petycji Pani A. 

Piętka. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

20. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Pilawie za 2023r. 

 Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani A. Grzegrzółka-

Woźniak poinformowała, że wraz z materiałami na Sesję, radni otrzymali Sprawozdanie, ma 

ono 44 strony, więc są tam wszystkie dane merytoryczne i finansowe, jeśli chodzi o działalność 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Dodała, że Ośrodek realizuje zadania własne gminy i zadania 

zlecone. W tym roku Ośrodek zamknął budżet kwotą 7.101.000 zł i pierwszy raz od 2016 roku 

nie była to kwota ok. 20 mln zł, gdzie rokrocznie takie pieniądze realizowaliśmy, bo było albo 

500+, albo dodatek węglowy w ubiegłym roku. Największe koszty, jakie ponosi MGOPS to 

świadczenia kierowane do osób starszych zależnych, mówi tu o domach pomocy społecznej, o 

usługach opiekuńczych, klubie seniora, zasiłkach stałych dla osób po 60 roku życia, albo osób 

niepełnosprawnych. W tej perspektywie trochę zaczyna się to nam zmieniać, bo wcześniej 

udzielaliśmy pomoc z uwagi na bezrobocie, natomiast pierwszy powód, natomiast teraz 

zupełnie inaczej to wygląda. Oprócz tej podstawowej działalności realizujemy, tak jak radni 

wiedzą, programy rządowe i finansowane również ze środków Unii Europejskiej. W roku 2023 

zrealizowaliśmy i zamknęliśmy jeden projekt trzyletni i jeden projekt, który realizowaliśmy od 

1 września do 31 grudnia. Realizacja tych projektów jest bardzo trudna, ale pomaga nam 

dotrzeć do szerszego grona osób potrzebujących. Realizując ostatki projekt, który był 

kierowany do osób starszych, osób niepełnosprawny, dotarliśmy do osób zamieszkujących w 

miejscowości Gocław, tyle może powiedzieć, jeśli chodzi o ochronę danych osobowych, 

natomiast ci ludzie pomimo tego, że jest to dosyć głęboka niepełnosprawność, nigdy wcześniej 

nie korzystali z żadnych świadczeń z MGOPS, ponieważ nie wiedzieli, że mogą, a po drugie, 

nikt tych osób nie zgłosił. Dobrze, że są takie programy, dobrze, że docieramy do szerszej 

liczby osób. Kierownik poprosiła, żeby zgłaszać, jeśli ktoś potrzebuje wsparcia. MGOPS nigdy 

nie pozostawi żadnego zgłoszenia bez odpowiedzi. Zawsze pracownik tam jest i realizuje swoje 

zadania. Ośrodek działa nie tylko na podstawie ustawy o pomocy społecznej, jest jeszcze 

ustawa o świadczeniach rodzinnych, fundusz alimentacyjny, ustawa dotycząca osób z Ukrainy, 

także tych programów jest naprawdę bardzo dużo. Problem polega na tym, że niestety nasz 

ustawodawca bardzo często zmienia przepisy i musimy dwa razy więcej pracy wykonać, 

ponieważ dotyczy to np. niepełnosprawności, gdzie już trzykrotnie było to przedłużane. Praca 
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ośrodka to przede wszystkim praca socjalna. Tego się nie da policzyć, tego się nie da zobaczyć, 

ale pracownicy starają się to wykonywać jak najlepiej.  

 Pytań do sprawozdania nie było. 

 Kierownik podziękowała Pani Burmistrz za wszystkie rozmowy, bo Pani Burmistrz jest 

dla niej oparciem, ponieważ praca w pomocy społecznej nie jest prostą sprawą i czasami 

wymaga konsultacji i podjęcia wielu decyzji, które nie są popularne. Podziękowała radnym za 

zaufanie i podjęcie wszystkich uchwał, które są skierowane po to, żeby naszym mieszkańcom 

żyło się lepiej. Jako MGOPS współpracujemy ze szkołami, SPZOZem, policją, ZGK i innymi 

komórkami należącymi do gminy i wszystkim za tę współpracę dziękuje. Przede wszystkim 

dziękuje pracownikom MGOPS, pracownikom socjalnym, pracownikom świadczeń, 

opiekunkom osób starszych, bo mają dużą empatię, wiedzę, duże doświadczenie i dużo pracy.  

 

21. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

 Burmistrz Miasta i Gminy Pilawa Pani A. Łubian poinformowała, że jak zawsze 

pomiędzy każdą sesją trwa bieżąca działalność. W ramach uprawnień delegowanych przez 

przepisy podjęła zarządzenia: 

 dwa zarządzenia dotyczyły ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

środków funduszu pomocy, na realizację zadań na rzecz pomocy Ukrainie, zawsze po 

decyzjach Wojewody musimy takie działania podejmować.  

 dotyczące zmian w budżecie gminy, była to tylko kwota 65,74 zł, w celu prawidłowej 

realizacji, w związku z tym zostało też podjęte zarządzenie w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

 dotyczące zmiany regulaminu Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych, 

czyli PSZOK w Pilawie – w związku z naszymi ostatnimi ustaleniami w tej sprawie 

trzeba było też pewne zmiany też w regulaminie wprowadzić.  

 dotyczące powołania Komisji Przetargowej do udzielania zamówień publicznych w 

2024 roku. Członkami są pracownicy, a przewodniczącym Kierownik Referatu IBiGN 

Pan D. Kościanek. 

 dotyczące wprowadzenia zmian w budżecie, były tu zmiany w planie wydatków 

jednego działu budżetu w celu prawidłowej realizacji zadania, więc wprowadzaliśmy 

29.380 zł zarówno po stronie wydatków jak i dochodów. 

 dotyczące określenia harmonogramu czynności w postępowaniu rekrutacyjnym i 

postępowaniu uzupełniającym w roku szkolnym 2024/2025 zarówno do Publicznego 

Przedszkola jak i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz do klas 

pierwszych szkół podstawowych, dla których organem jest Miasto i Gmina Pilawa. Jest 

harmonogram dotyczący tych postępowań. Informacje została wywieszone na naszej 

stronie internetowej oraz w placówkach.  

 dotyczące powołania Komisji Przetargowej do przygotowania i przeprowadzenia 

postępowania o udzielenie zamówienia dotyczącego zakupienia żywności dla 

przedszkola samorządowego w Pilawie. Przewodniczącą jest Dyrektor Pani J. Polak, 

zarządzenie zawiera również regulamin Komisji. 

Biorąc pod uwagę nasza bieżącą działalność, to przede wszystkim cały czas pracujemy w 

zakresie zamówień publicznych: 

1) 2 stycznia została zawarta umowa na zadanie dotyczące odbioru i zagospodarowania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych na terenie Miasta i 

Gminy Pilawa sektor I – zabudowa wielolokalowa. Wykonawcą, zgodnie ze złożoną 

ofertą jest firma EKOLIDER, umowa opiewa na kwotę 922 987,44 zł.  
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2) Kolejna umowa również dotyczy odbioru i zagospodarowania odpadów komunalnych, 

ale z zabudowy jednorodzinnej – sektor II – wartość  5 356 756,80 zł – są to umowy na 

dwa lata.  

3) Otwarto przetarg na realizacje zadania związanego z zakupem żywności dla Żłobka 

Samorządowego w Gminie Pilawa – była tylko jedna oferta, firmy TOPAZ, na 

realizację dostaw w sześciu częściach (postępowanie było podzielone na osiem części). 

Wezwano wykonawcę do uzupełnienia podmiotowych środków dowodowych, których 

ten nie złożył. Oferta wobec tego podlega odrzuceniu. Postępowanie zostanie 

unieważnione. 

4) Otwarto kolejny przetarg na wykonanie robót budowlanych na terenie wokół 

zabytkowego pomnika Ignacego Hordliczki w Trąbkach. Były trzy oferty, najtańsza 

487 190 zł, najdroższa 971 802 zł. W momencie wezwania wykonawcy z najniższą 

ceną do złożenia wyjaśnień, nie złożył ich, uznał, że się pomylił i za mało wycenił, więc 

oferta nie mogła zostać przyjęta. Przetarg został unieważniony i na ten moment 

zdecydowaliśmy o wprowadzeniu pewnych zmian. Wystąpiliśmy do jednostki 

wdrażającej z uwagi na wartość tych przetargów, że te zamówienia są bardzo drogie, o 

zmianę zakresu i dostaliśmy zgodę na zmniejszenie zakresu, natomiast włożyliśmy 

przełożenie kostki naprzeciwko bramy, ponieważ ona już tego wymaga, a po 

przeprowadzeniu ciężkich robót tym bardziej będzie wymagała. Taką zgodę 

uzyskaliśmy i już puściliśmy kolejny przetarg na to zadanie. Zadanie powinniśmy 

zakończyć do połowy roku, bo jest to wniosek unijny z tym związany. Zobaczymy jak 

będzie oferta. 

5) Otwarto przetarg na realizację zadania pn. „Projekt budynku Domu Kultury w Trąbkach 

– Dokumentacja projektowa w celu budowy budynku Domu Kultury w Trąbkach” 

Wpłynęły 4 oferty, najtańsza 166 050 zł, stąd te 16 050 dziś na sesji dokładaliśmy w 

zmianach w budżecie do najniższej oferty. Najdroższa oferta była w granicach 300 tyś 

zł. Trwa analiza finansowa możliwości realizacji zadania, dołożyliśmy dziś środki, więc 

ma nadzieję, że ten wykonawca z umowy nie wycofa się, podpiszemy umowę i będzie 

można tę dokumentację realizować.  

6) Ponadto otworzyliśmy przetarg na realizację zadania dotyczącego zakupu 

oprogramowania do obsługi finansowo-księgowej Miasta i Gminy Pilawa i jednostek 

podległych. Wpłynęły dwie oferty, tańsza z ceną 518 816,46 zł, droższa z cena 714 

717,33 zł.  W budżecie zaplanowane było ok. 300 tyś zł, wiec ten przetarg został 

unieważniony.  

7) Po zmianie opisu przedmiotu zamówienia ponownie wszczęto przetarg na realizację 

tego zadania i wpłynęła jedna oferta z ceną 367 002,48 zł. Dokładaliśmy dziś do tej 

oferty środki, więc ma nadzieję, że po sprawdzeniu wszystkich dokumentów będzie 

możliwość również podpisania umowy.  

8) Unieważniliśmy przetarg na zadanie pn. „Budowa drogi gminnej 131015W Puznówka – 

Wygoda” ponieważ cena tej części była zdecydowanie za wysoka i będziemy ponownie 

ten przetarg puszczać. Mamy na to czas, ponieważ zadanie jest dofinansowane 

środkami unijnymi w kwocie ponad 3mln 400 tyś zł. I to zadanie, jeśli nie zrobimy w 

tym roku, możemy również w kolejnym. Natomiast wartość też jest istota, stąd taką 

decyzję podjęliśmy.  

Jeżeli chodzi o samą realizację inwestycji: 

1) Trwa zadanie związane z zagospodarowaniem przestrzeni publicznej przed dworcem 

PKP w Pilawie. To zadanie w całości jest realizowane ze środków samorządu 

województwa. Wykonawcą ego zadania jest firma TECH-BUDOWA Tomasz Piwoński 

z Garwolina. Realizuje te prace. Myśleliśmy, że do świąt wymieni większość 

chodników, ale zima się zrobiła, więc nie mógł tego zakończyć, ale tak jak można 
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zaobserwować, cały czas coś się tam dzieje, chociaż, przy dużym mrozie te prace były 

wstrzymane. 

2) „Rozbudowa i przebudowa Publicznej Szkoły Podstawowej w Gocławiu – etap II i etap 

III” - wykonawca wykonuje prace przy rozbudowie budynku Szkoły Podstawowej w 

Gocławiu. Obecnie trwają prace przy wznoszeniu ścian parteru oraz ścian 

fundamentowych budynku. Sezon zimowy nie jest też okresem na ten moment do 

realizacji, więc częściowo prace zostają wstrzymane i będziemy czekać na lepszą 

pogodę.  

3) Zadanie związane z modernizacją infrastruktury sportowej na stadionie miejskim w 

Pilawie, na które otrzymaliśmy środki z Samorządu Województwa związane z pracami 

ogrodzeniowymi. Wykonawca jest firma MAT-USB Ślusarstwo-Betoniarstwo 

Krzysztof Matryba z Samorządek. Ma wymienić wykonać ogrodzenie pozostałych 

dwóch boków ogrodzenia, wymienić ogrodzenie pomiędzy trybunami a boiskiem 

głównym oraz wykonać piłkochwyty na boisku głównym. Również zadanie zostało 

wstrzymane.  

4) Budowa i przebudowa sieci dróg na terenie Miasta i Gminy Pilawa – wykonawca 

obecnie prowadzi prace na ul. Południowej.  Uzyskaliśmy zgodę na zamontowanie 

studni i robimy przecisk pod jezdnią. Teraz pogoda jest o tyle lepsza, że da się wejść, 

wcześniej uniemożliwilibyśmy korzystanie z tej ulicy. Roboty były wstrzymane, teraz 

wykonawca, wykonuje kanalizację deszczową, na ile pozwalają warunki pogodowe, 

będzie realizował pozostałe zadania.  Tych zadań jest dużo, bo w większości 

miejscowości naszej gminy, w ramach pierwszego etapu i tego drugiego chcemy 

fragmenty dróg i ulic porobić. Nie wszystko jest możliwe od razu, bo zaczęli w 

Żelaznej i w Gocławiu, coś delikatnie zrobili na Wygodzie. Pogoda niestety nie 

pozwoliła tego realizować, stąd są pewne przerwy. Mamy też na ul. Wyszyńskiego 

kawałek chodnika częściowo zrobiony. Musimy to przeczekać, mas asfaltowych teraz 

nie produkują, produkcja będzie ruszona dopiero w marcu, więc jeśli warunki pozwolą 

to wszędzie tam, gdzie mają być te nawierzchnie asfaltowe, to przygotują podbudowę, 

później ewentualnie będą dopiero po tym terminie kłaść. Termin mają dosyć długi, w 

związku z tym, że pierwsze przetargi były bardzo drogie i skomplikowane, więc 

daliśmy dłuży termin, żeby można było spokojnie realizować zadnie, tym bardziej, że 

jest problem z płatnościami, bo nie możemy płacić za każdą drogę, którą zrobi, tylko 

wypłacamy swój udział własny, a dopiero po realizacji całego zadania, to są duże 

zadania, może być wypłacona kwota wykonawcom, oni o tym wiedzą. Wykonawcy 

ratują się, czym mogą, żeby móc sfinansować te zadania.  

5) Rozliczyliśmy projekt dotyczący remontu na kościele w Trąbkach. Zadnie zostało przed 

końcem roku zakończone, zgodnie z założeniami. Wykonawca złożył fakturę nas kwotę 

978tyś zł zgonie ze złożonym przez nas wnioskiem. Zostały mu pieniądze wypłacone w 

całości, bo takie było nasze zobowiązanie, jeżeli chodzi o instytucję finansującą.  

 Burmistrz nawiązała do sprawozdania z działalności Komisji Ochrony Środowiska, 

Rolnictwa i Porządku Publicznego. Powiedziała, że szkoda, że nie udało się zrobić ścieżki w 

Lipówkach. Zabrakło jej informacji, którą przekazywała, że robi się projekt rozszerzony 

dokumentacji na całą drogę w Lipówkach, gdzie, oprócz tej ścieżki pieszo-rowerowej, która 

zostanie wybudowana, będzie też przebudowa i poszerzona jezdnia, a po drugiej stronie będzie 

przykryty rów i będzie wykonany chodnik. Czyli docelowo, to rozwiązanie będzie 

zdecydowanie lepsze, bo ono obejmuje całą budowę drogi, tylko szkoda, że to nie nastąpiło w 

tamtym roku, tylko dopiero teraz. Jest zmiana na stanowisku Zastępy Dyrektora MZDW, wrócił 

Dyrektor, który był wcześniej, dyrektora Dąbrowskiego już nie ma. Spotkała się z nowym 

Dyrektorem i przedstawiła mu wszystkie nasze problemy, żeby wdrożyć go w te działania, które 

wiążą się z działaniami Miasta i Gminy Pilawa, czy z potrzebami.  

Nawiązując do kładki, o której wspominał Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, 

powiedziała, że skontaktował się z nią jeden z dyrektorów PKP – dyrektor inwestycji i mówił, 
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że procedura związana z przebudową linii nr 12 jest realizowana i w związku z tym pojawiła się 

taka iskierka, że może wróci do sprawy przejazdu dwupoziomowego na PKP. Musiałby się to 

odbyć na wysokości obecnego przejazdu. Warunkiem uwzględnienia tego jest włączenie 

MZDW, który musiałby w tej sprawie do PKP wystąpić i ewentualnie podjąć pewne 

zobowiązania. O tym również z Dyrektorem MZDW rozmawiała i puściła mu dziś nawet 

stosowne dane i informacje na maila z prośbą, żeby nawiązał kontakt z PKP, więc sprawa nie 

jest jakby do końca zamknięta. Możliwości muszą pokazać, natomiast ważne jest dla nas to, 

żeby chciano o tym rozmawiać. Nie ukrywa, że było jej miło, że tak do tego ten Dyrektor 

podszedł. Teren i dokumentacja dopiero by pokazało, w jaki sposób to zrobić, w jakiej formie, 

natomiast, jeżeli miałoby to być drodze wojewódzkiej, w granicach przejazdu, to 

najprawdopodobniej musiałyby być parametry zawężone, nie dla samochodów ciężarowych, 

tylko dla samochodów osobowych i ewentualnie dla potrzeb mieszkańców. Prosiła Dyrektora, 

żeby ten kontakt nawiązał. Zobaczymy, jakie będą tego efekty, natomiast jest to dla nas 

pozytywna informacja. 

 Ponadto Burmistrz przypomniała, że w ramach remontu linii kolejowej nr 12 mają 

pojawić się obiecywane wcześniej wiaty na peronach. Tamten projekt się zakończył, był to 

projekt unijny, został on rozliczony, nie ma do niego powrotu. Nie ma co liczyć, że z tamtego 

zobowiązania, czy obietnicy którą nam kiedyś złożono, że się wywiążą, ale chcą to realizować 

w ramach tej inwestycji, która się teraz się projektuje i obiecywał, że na pewno te wiaty zostaną 

zaprojektowane i wybudowane.  

 Burmistrz poinformowała ponadto, że został wyznaczony termin wyborów 

samorządowych. W związku z tym Komisarz Wyborczy w Siedlcach zwrócił się do nas z 

informacją, że nasze okręgi wyborcze wymagają pewnych zmian. Problem się pojawił w 

Trąbkach, bo tam o 200 osób zmalało, Trąbki były blisko utraty jednego mandatu, na ten 

moment to zostało. Natomiast przesłanka, która nastąpiła również w Pilawie, spowodowana 

większą liczba mieszkańców wpłynęła na to, że Komisarz konsultując to z nami i zgodził się, bo 

były inne propozycje, na najmniej bolesne ruchy, czyli wydaje postanowienie w sprawie granic 

poszczególnych okręgów mianowicie ul. Sportowa była podzielona na dwie części, część była 

do osiedla Wyszyńskiego - okręg 14, a teraz w całości będzie w okręgu 13. Z okręgu 13 została 

wyłączona ul. Sierpniowa i ul. Kopernika, bo mają połączenie z ul. Krynickich i tak musi być. Z 

ulicami w 13 okręgu nie mają żadnego połączenia, więc doszły do obwody 12. Do obwodu 10 

doszła cała ul. Przemysłowa i dwie krótkie ulice odchodzące od ul. Przemysłowej, ze względu 

na za dużą liczbę mieszkańców, ponieważ na ul. Dworcowej mamy bloki i tam doszło ponad 

105 osób i o co najmniej 81 osób było za dużo. Patrząc na położenie musieliśmy się zgodzić, że 

to chyba najlepsze rozwiązanie. Jest to decyzja Komisarza, ale wynika to z dużej liczby 

mieszkańców. Innych zmian nie ma zaproponowanych.  

 Pytań do sprawozdania nie było.  

 

22. Wnioski i oświadczenia radnych. 

 Wniosków i oświadczeń zgłoszono. 

 

23. Sprawy różne. 

 Przewodniczący Samorządu Mieszkańców Pilawy Pan A. Trzeciak powiedział, że skoro 

powstała tak przyjazna atmosfera z koleją, to może trzeba byłoby poruszyć sprawę kładki z 

Parkuj i Jedź, może trafiłoby to na pozytywny aspekt. Zapytał czy rzeczywiście ten temat już 

upadł i nie ruszamy go już w ogóle.  

 Burmistrz odpowiedziała, że już rozmawiała z Panem A. Trzeciakiem na ten temat. Pan 

A. Trzeciak był na spotkaniu z przedstawicielami PKP, to zadanie było realizowane w ramach 

środków unijnych i nikt teraz tego nie ruszy, bo wiązałoby się to z utratą dofinansowania tego 

przedsięwzięcia. W ramach prac na linii kolejowej nr 12 mają dojść z budową do Pilawy, 
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zostawić Pilawę i dalej iść w drugą stronę. Także ten etap nie będzie w żaden sposób ruszany ze 

względu na finansowanie i okres trwałości projektu. To co mówiliśmy, pisma u nich są, 

spotkania mieliśmy i z tego wynika, że nie ma o czym rozmawiać. Natomiast rozumie, że Pan 

A. Trzeciak, jako Przewodniczący Samorządu martwi się też o tę kwestię, ale dla niej, dla 

radnych i sytuacja jest niezwykle ważna, tylko miejmy świadomość, że nie da się wszystkiego, 

natomiast co jest dla nas najważniejsze, czy faktycznie kładka na perony z tej strony, czy 

ewentualny przejazd. Nie mówi, że nie chce kładki, tylko wie, że na tym etapie dopóki nie 

skończy się okres trwałości projektu i tak tam nie wejdą. Więc nie mamy, o czym marzyć. 

Pisma są, my ich nie wycofaliśmy, gdzieś tam leżą i przy najbliższej okazji będziemy do tego 

wracać. Dla niej kwestia przejazdu jest zdecydowanie najważniejsza i jak trzeba będzie się 

skupić na czymś jednym to powinniśmy się na tym skupić. 

 Pan A. Trzeciak powiedział, zebrynie zapominać o kładce. 

 Burmistrz odpowiedział, że nikt o niej nie zapomina.  

 Pan A. Trzeciak dodał, że jeżeli PKP podnosi temat i wraca do sprawy i zaczynają nas 

słuchać, to miło to odebrać, to może trzeba do tematu powrócić, a przynajmniej go podnosić.  

 Burmistrz odpowiedziała, że będzie temat podnosić, tylko należy pamiętać, że to 

wszystko nie jest takie proste, wszystko wymaga zabiegów, działań i dużo dobrej woli. 

Najważniejsze teraz jest to, żeby MZDW skontaktował się z PKP, żebyśmy mogli rozmawiać o 

tym przejeździe, bo to byłoby ważne dla nas. Nawet, jeżeli przejazd nie zostanie zamknięty, to 

gdyby był przejazd podziemny, to w ogóle nas by to nie blokowało, co byłoby rzeczywiście 

dobrym rozwiązaniem, dajmy sobie szansę. 

 Radny M. Andrzejczyk przypomniał, że na komisji bardzo mocno radni dyskutowali o 

tym i na spotkaniach z PKP. Mieliśmy propozycję kładki, którą przeanalizowaliśmy i 

stwierdziliśmy, że to nic nam nie daje. Kwestia utrzymania, wysokości 150m wchodzenia, itd. 

mieliśmy taką perspektywę, że nikt nie będzie z niej korzystał. Komisja Ochrony Środowiska 

zdecydowanie podkreślała to, żeby powstał przejazd pod torami, jak najbliżej obecnego 

przejazdu. Teraz Pani Burmistrz mówi, żeby przejazd był w pasie drogi wojewódzkiej, to w 

ogóle byłoby to dla nas rewelacyjne. Musimy myśleć o tym, że w perspektywie mamy 

zamknięcie tego przejazdu. 

 Burmistrz wtrąciła, że już nie ma perspektywy zamknięcia przejazdu.  

 Radny M. Andrzejczyk odpowiedział, że wie, ale PKP się przy tym upierało. Nawet 

jakby nie było tej perspektywy zamknięcia przejazdu to i tak jesteśmy przed taką groźbą, że 

biorąc pod uwagę wzmożony ruch, bo on będzie prawdopodobnie rósł, ten przejazd i tak będzie 

zamknięty. Ta alternatywa, o której mówimy jest priorytetem, która załatwiłaby sprawę, a 

później można myśleć o kładce. Tylko jak będziemy chcieli za dużo, to żeby nie było, że nie 

dostaniemy nic.  

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan G. Zakrzewski powiedział, że to nie było 

stanowisko Komisji Ochrony Środowiska, tyko wszystkich radnych. Było to na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich Komisji.  

 Radny M. Andrzejczyk powiedział, że musi sprostować, jeśli ktoś go źle zrozumiał. 

Wie, że stanowczo to cała Komisja to powiedział, wynika to też z jego sprawozdania. Wie, że 

było to stanowisko wszystkich, chociaż stanowiska wszystkich nie słuchał, więc wypowiada się 

tylko za Komisję Ochrony Środowiska.  

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani D. Niemiec-Jóźwicka stwierdził, że to bardzo źle, 

że radny M. Andrzejczyk nie słuchał, bo byliśmy wszyscy razem i wszyscy się 

wypowiadaliśmy.  
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24. Zamknięcie sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej w Pilawie Pani  

D. Niemiec-Jóźwicka zamknęła LXXVI Sesję Rady Miejskiej w Pilawie. 

 

Protokół sporządziła: 

 E. Lemieszkiewicz 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Pilawie 

Dorota Niemiec-Jóźwicka 


